
 

Bilaga 1 

Sveriges Arkitekter Värmland 

 
1. Bakgrund 

 
Vår lokalavdelning finansieras genom att del av månadsavgiften till Sveriges Arkitekter går till 
lokalavdelningen. Denna del är för närvarande 10:-/månad och har legat på denna nivå i många 
år. Denna avgift går uteslutande till medlemsaktiviteter samt kostnader kopplade till Värmlands 
Arkitekturpris. Styrelsen arbetar helt ideellt. Föreningen har de senaste 2 åren gjort en 
ekonomisk förlust och kommer fortsatt göra det under 2024 förutsatt samma antal aktiviteter och 
samma nivå på lokalavdelningsavgiften. Under 2021 gjorde föreningen en vinst då inga 
aktiviteter ägde rum pga. Corona. Samtidigt finns en ekonomisk buffert som gjort att vi kunnat 
hantera förlusterna. 
 
Värmlands lokalavdelning är den minsta sett till antalet medlemmar och har också den lägsta 
månadsavgiften i landet. 
 
Resultaträkning senaste 3 år: 

 



 
Lokalföreningar i Sveriges arkitekter: 

 
 
 

2. Förslag avgiftshöjning 
 
Med bakgrund i 4 faktorer har styrelsen tagit fram ett förslag på en höjning av medlemsavgiften. 
Dessa är: 
 

• Historiska ekonomiska resultat som varit negativa. 
• Framtida ekonomiska resultat som beräknats till förluster förutsatt oförändrad 

medlemsavgift. 
• Relation till andra lokalföreningar där vi ligger lägst i landet. 
• Undvikande av framtida kraftiga och plötsliga höjningar. 

 
Ett förslag från styrelsen är att den nya avgiften till lokalföreningen skall höjas från 10:-/månad till 
16:-/månad. Detta förslag täcker enligt budget en bas av verksamhet som är: 
 

• Bankkostnad sparkonto 
• Projektrevy 
• Gravering prisplakett 
• Kostnad för årsstämma 

 
Föreningen planerar för ytterligare aktiviteter varför även denna nivå på medlemskapsavgift bör 
resultera i ett negativt resultat för 2025. Denna förlust täcks av vårt sparade kapital. Styrelsen ser 
även över andra möjligheter för en budget i balans, såsom att aktiviteter eventuellt inte till fullo 
betalas av föreningen utan kräver en deltagaravgift eller en fortsatt gradvis ökning av avgiften 
tills budgeten är i balans. 
 
Styrelsen har inte varit enig i detta förslag med 1 styrelsemedlem som reserverat sig för 
förslaget. Beslutande organ för en ändring av medlemsavgiften är årsmötet. På grund av detta 
vill styrelsen lägga fram 2 förslag för årsmötet: 
 

1. En höjning från 10:-/månad till 16:-/månad. 
2. Oförändrad medlemsavgift. 

 


